
Till Kommunfullmäktiges sammanträde 2023‐04‐27, fråga till kommunalrådet Anna Svalander (L): 

Är bortvalsskolor fortfarande inget problem? 

2020 ställde jag en interpellation till ansvarigt kommunalråd för skolan, Anna Svalander (L). 

Interpellationen handlade om skolbyten och det obligatoriska skolvalet. Min uppfattning i frågan var, 

och är fortfarande, att många skolbyten skapar en svårare pedagogisk miljö och kan påverka alla barn 

i klassen negativt. Anna Svalander hade inte samma inställning, utan skrev i svaret: ”Jag ser inte 

skolbyten i sig som ett problem”. Vidare var kommunalrådet inte beredd att vidta åtgärder kopplat 

till skolvalet för att adressera problemet. 

I mars presenterade Stadsrevisionen en granskning om kvaliteten i grundskolan. I denna refererar 

revisionen bland annat till vad intervjuade personer i granskningen säger om skolbytens effekt på 

resultatutvecklingen. På s. 26 kan man läsa: ”De intervjuade uppger att en av anledningarna till att 

eleverna inte når målen är den stora elevrörligheten på vissa skolor när eleverna byter skola och 

klass.” 

Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt kommunalråd, Anna Svalander (L): 

‐ Anser du att det utifrån Stadsrevisionens rapport finns anledning att ändra uppfattning om 
bortvalsskolor och täta skolbyten? 

 

Borås, 2023‐04‐25 

Stefan Lindborg (V) 

 


